

ခေါ်ယူမှု လိုအပ်ချက်

ခေါ်ယူရေးသင်တန်း

သင်တန်းအပ်နှံရေးကာလ လျှောက်လွှာတင်သည့်လတွင် မျှော်မှန်းလျှောက်ထားသူဦးရေ ပြီလ 2nd နှစ် စက်တင်ဘာ 1 ရက်နေ့မှ နိုဝင်ဘာလ 10 ရက်နေ့အထိ ယခင်နှစ် လူ 20 ခု နှစ်နှင့် ၉ လ ဂျူလိုင်လ ဇန်နဝါရီ ၅ မှ ဖေဖော်ဝါရီ ၂၅ ထိ ယခင်နှစ် ၅ အောက်တိုဘာလ ၁ ရက်နေ့မှ မေလ ၁၀ ရက်နေ့အထိ ၁ နှစ်နှင့် ၆ လ

\* ဘွဲ့ရပြီး ဂျပန်နိုင်ငံတွင် အလုပ်လျှောက်လိုပါက အလုပ်ဗီဇာ လိုအပ်ပါသည်။ အလုပ်ဗီဇာ ထုတ်ပေးသည့် စည်းကမ်းချက်များမှာ တက္ကသိုလ် (၄)နှစ်၊ အငယ်တန်းကောလိပ် (၃နှစ်))။ (ဂျပန်ရှိ အငယ်တန်းကောလိပ်များနှင့် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းကျောင်းများလည်း လက်ခံပါသည်။)

ဝင်ခွင့်အရည်အချင်း

အောက်ပါ (၁)၊ (၂)၊ (၃) နှင့် (၄) တို့အားလုံးနှင့် သက်ဆိုင်သူ

- ① ကျောင်းပညာရေး 12 နှစ်နှင့်အထက် ပြီးမြောက်ပြီး နောက်ဆုံးကျောင်းမှ ဘွဲ့ရရှိသူ။ စီးပွားရေးလုပ်သက် 5 နှစ်အောက်ရှိသူ၊
- ② ဂျပန်စာလေ့လာရန်အတွက် လိုအပ်သောကျူရှင်နှင့် နေထိုင်စရိတ်များကို သေချာစွာပေးဆောင်မည့်သူများရှိပါသည်။ သက်သေပြနိုင်ပါသည်။
- ③ ဂျပန်ဘာသာစကားအရည်အချင်းစစ်စာမေးပွဲတွင် N5 နှင့်ညီမျှသော ဂျပန်စာအရည်အချင်းရှိရမည်။
- ④ စာကျက်ချင်စိတ်ရှိရမည်။

ဝင်ခွင့်မရမချင်း စီးဆင်းပါ။

1 လျှောက်လွှာပုံစံတင်သွင်းခြင်း။

1. ကျေးဇူးပြု၍ ဝဘ်ဆိုဒ် <http://kobe-nichigo.jp/> ၏ "လျှောက်လွှာတင်နည်း" ကဏ္ဍမှ "ဝင်ခွင့်လျှောက်လွှာပုံစံ" ကို ဒေါင်းလုဒ်လုပ်ပြီး ကျောင်းသို့ ပေးပို့ပါ။

「အီးမေး ဦးတည်ရာ (Soshinsaki)」 [infopamph@kobe-nichigo.jp](mailto:infopamph@kobe-nichigo.jp)

2 အင်တာဗျူး

ငါမင်းကိုအင်တာဗျူးမယ်။ အင်တာဗျူးမှာ ဂျပန်မှာ ဘာကြောင့် ပညာသင်ချင်တာလဲ ၊ ဂျပန်စကား ဘယ်လောက်ကောင်းကောင်း ပြောတတ်လဲ မေးပါလိမ့်မယ်။ အင်တာဗျူးရဲရဲလဒ်ကို နောက်မှပြောပြပါမယ်။

3. “နေထိုင်ခွင့် လက်မှတ်” ထုတ်ပေးခြင်းကို လျှောက်ထားပါ။

အင်တာဗျူးအောင်မြင်သူများသည် နေထိုင်ခွင့်လျှောက်ထားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

4နေထိုင်မှုအခြေအနေထောက်ခံချက်လျှောက်လွှာ၏စာမေးပွဲရလဒ်များ

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးဗျူရိုသည် နေထိုင်ခွင့်လျှောက်လွှာ၏ ရလဒ်များကို ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသို့ အကြောင်းကြားပါမည်။ ၎င်းသည် (ဖြည့်စွက်) မည်ဖြစ်သည်။

လျှောက်ထားသူများသည် ရလဒ်များနှင့် ကျူးရှင်အချက်အလက်များကို အကြောင်းကြားပါမည်။

5 ငွေပေးချေမှုအပ်ငွေ

"နေထိုင်သူအခြေအနေအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်" ထုတ်ပေးပြီးသည်နှင့် ကျောင်းကသတ်မှတ်ထားသော ဘဏ်အကောင့်သို့ ငွေပေးချေမှုပြုလုပ်ပါ။) ကျေးဇူးပြု၍ ငွေကို အပ်နှံပါ။ ငွေပေးချေမှုကို အတည်ပြုပြီးသည်နှင့် "နေထိုင်သူအခြေအနေအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသော သက်သေခံလက်မှတ်" ကို နိုင်ငံတကာမေးလ်ဖြင့် ပေးပို့ပါ။ ပြီးလျှင် "ဝင်ခွင့်ပါမစ်" မူရင်းစာရွက်ကို ပေးပို့ပါမည်။

6 ဒေသခံဂျပန်သံရုံး (ကောင်စစ်ဝန်) တွင် ဗီဇာလျှောက်ထားခြင်း၊

"နေထိုင်သူအခြေအနေအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီသော လက်မှတ်" ကို စာတိုက်မှ လက်ခံရရှိပြီးနောက်၊ သင့်နိုင်ငံရှိ ဂျပန်သံရုံး (သို့မဟုတ် ကောင်စစ်ဝန်) သို့ သွားပါ။ VISA ထုတ်ပေးမှုကို လျှောက်ထားပါ။

7 ဂျပန်နိုင်ငံသို့ရောက်ရှိ

သင်၏ ဗီဇာ ထုတ်ပေးပြီးသည်နှင့် ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏ ဂျပန်သို့ လာမည့် လေယာဉ်အတွက် ကြိုတင် မှာယူပါ။

ဂျပန်သို့ရောက်ရှိမည့်ရက်ကို သင်ဆုံးဖြတ်ပြီးသည်နှင့်၊ သင့်ဂျပန်သို့ရောက်ရှိမည့်ရက်စွဲနှင့်အချိန်နှင့် သင့်လေယာဉ်နံပါတ်ကို ကျွန်ုပ်တို့အား အသိပေးပါ။ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့ဆက်သွယ်ပါ။

8 ဝင်ခွင့်

ဂျပန်နိုင်ငံသို့ရောက်ရှိပြီးနောက် မြို့တော်ခန်းမတွင် ကျောင်းဝန်ထမ်းများနှင့် လိပ်စာစာရင်းသွင်းရန် လိုအပ်ပြီး ဘဏ်အကောင့်ဖွင့်ကာ ဆေးရုံတွင်လည်း ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးမှု ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။

အရည်အချင်းပြည့်မီကြောင်း အသိအမှတ်ပြုလက်မှတ်လျှောက်ထားရန် လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများ

အရည်အချင်းပြည့်မီသော သက်သေခံလက်မှတ်လျှောက်ထားရန် လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများသည် နိုင်ငံသားနှင့် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအခြေအနေဖြစ်သည်။ ) ထို့ကြောင့် သင်၏လျှောက်လွှာပုံစံကို လက်ခံရရှိပြီးနောက် သင့်အား အသိပေးပါမည်။

[စာရွက်စာတမ်းမပို့မီ အောက်ပါသတိထားချက်များကို ဖတ်ရှုပါ။] ]

- ① စာရွက်စာတမ်းအားလုံး၏ မှုရင်းများသာ အကျုံးဝင်ပါသည်။ ▲ စာရွက်စာတမ်းထုတ်ပေးသည့်ရက်စွဲသည် 3 လအတွင်းသာ အကျုံးဝင်ပါသည်။ ထုတ်ပေးသည့်ရက်စွဲသည် ၃ လအတွင်းမဟုတ်သော်လည်း ဒီပလိုမာတစ်စောင်သည် တရားဝင်သည်။
- ② စာရွက်စာတမ်းကို ဂျပန်ဘာသာမှလွဲ၍ အခြားဘာသာစကားဖြင့် ရေးသားပါက၊ ဂျပန်ဘာသာပြန်ဆိုချက်ကို ပူးတွဲပါထည့်ပါ။ ကျေးဇူးပြု၍ ထည့်ပါ။
- ③ စာရွက်စာတမ်းအားလုံးကို A4 အရွယ်အစားဖြင့် တင်သွင်းပြီး တစ်ဖက်တွင် ရိုက်နှိပ်ရမည်။ တစ်ဖက်သတ်ပုံနှိပ်ခြင်းမပြုပါနှင့်။
- ④ လက်မှတ်အမျိုးမျိုးအတွက်၊ လက်မှတ်ထုတ်ပေးသူ၏ အမည်၊ ခေါင်းစဉ်နှင့် ထုတ်ပေးပိုင်ခွင့်အာဏာ။) လိပ်စာ၊ ဖုန်းနံပါတ်နှင့် ဖက်စ်နံပါတ်။
- ⑤ တင်သွင်းပြီးသည်နှင့် စာရွက်စာတမ်းများကို ပြန်မရနိုင်ပါ။ ဘွဲ့လက်မှတ်များနှင့် ဂျပန်ဘာသာ အရည်အချင်းစစ် စာမေးပွဲအောင်လက်မှတ်များ ပြန်လည်ပေးအပ်မည်ဖြစ်သည်။
- ⑥ နောက်ဆုံးထား၍ တင်သွင်းရမည့် စာရွက်စာတမ်းများ မပြည့်စုံပါက သို့မဟုတ် အကြောင်းအရာ မှားယွင်းနေပါက) ပယ်ဖျက်ပါမည်။ ဖျက်သိမ်းကြေးနှင့် စာမေးပွဲကြေးများ ကောက်ခံမည်ဖြစ်သည်။

ကျူရှင်

ကျောင်းငွေပေးချေမှု ယူနစ်- ဂျပန်ယန်း (JPY)

သင်တန်း 2 နှစ် 1 နှစ် 9 လ 1 နှစ် 6 လ

ဧပြီလ ဝင်ခွင့် ဇူလိုင်လ ဝင်ခွင့် အောက်တိုဘာလ ဝင်ခွင့်  
ပထမနှစ်

စာမေးပွဲကြေး 30,000

ဝင်ကြေး 45000 ပါ။

သင်တန်းကြေး 592,000

သင်ရိုးပြင်ပ လှုပ်ရှားမှုကြေး 30,000

Facility fee 30000 ပါ။

သင်ထောက်ကူပစ္စည်းများ ၄၀၀၀၀

ကျန်းမာရေးစီမံခ 22000

စုစုပေါင်း 789,000

လာမည့်ဘဏ္ဍာရေးနှစ်

သင်တန်းကြေး 592,000 444,000 296,000

သင်ရိုးညွှန်းတမ်း လှုပ်ရှားမှုကုန်ကျစရိတ် 30,000 25,000 20,000

Facility fee 30,000 23,000 15,000

သင်ထောက်ကူပစ္စည်း 40,000 30,000 20,000

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုစရိတ် 22,000 20,000 17,000

စုစုပေါင်း 714,000 542,00 368,000

ကျောင်းအပ်ကာလ 1,503,000 1,331,000 1,157,000 စုစုပေါင်း၊

ပြထားသည့်ပမာဏမှာ ဂျပန်ယန်း (JPY) ဖြစ်သည်။ ပြထားသည့်ပမာဏမှာ ဂျပန်စားသုံးခွန် (၁၀%)  
အပါအဝင် ပမာဏဖြစ်သည်။

ပြန်အမ်းငွေမူဝါဒ

ငွေပေးချေမှုကို ကိုင်တွယ်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ အောက်ပါ (၁) မှ (၆) အထိ ဖတ်ရှုပါ။

① နေထိုင်ခွင့်လက်မှတ် ထုတ်ပေးခြင်းမရှိပါက၊

→ လျှောက်လွှာတင်ခြင်းမပြုပါက စာမေးပွဲကြေးပေးဆောင်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

② နေထိုင်ခွင့်လက်မှတ်ကို ထုတ်ပေးထားပြီးဖြစ်သော်လည်း ကျောင်းမတက်ဘဲ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ဆိုက်ရောက်ခြင်းမရှိပါက ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ဝင်ရောက်ရန် ဗီဇာလျှောက်ထားခြင်း၊

→ စာမေးပွဲကြေးနှင့် ငွေလွှဲခမှလွဲ၍ အားလုံးကို ပြန်အမ်းပါမည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသို့ ဝင်ခွင့်လက်မှတ်နှင့် နေထိုင်ခွင့်လက်မှတ်ကို ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းမှ လက်ခံရရှိပြီးနောက် သင်ပြန်လည်ပေးအပ်ရမည်။

③ နိုင်ငံရပ်ခြားသံတမန်ခရီးစဉ်တွင် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ဝင်ရောက်ရန် ဗီဇာလျှောက်ထားခဲ့သော်လည်း ခွင့်ပြုချက်မရခဲ့၍ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ မလာရောက်နိုင်ပါက၊

→ စာမေးပွဲကြေးနှင့် ငွေလွှဲခမှလွဲ၍ ငွေပြန်အမ်းပါမည်။ သို့သော် ဝင်ခွင့်ခွင့်ပြုမိန့်နှင့် နိုင်ငံခြားသံတမန် မစ်ရှင်တွင် ပြန်လည်အပ်နှံပါ။  
ဗီဇာထုတ်ပေးကြောင်း အထောက်အထား လိုအပ်ပါသည်။

④ အကယ်၍ သင်သည် ဝင်ခွင့်ဗီဇာရရှိထားသော်လည်း ဂျပန်နိုင်ငံသို့ မရောက်မီ စာရင်းသွင်းရန် ငြင်းဆိုထားသည်။

→ စာမေးပွဲကြေးနှင့် ငွေလွှဲခမှလွဲ၍ အခြားအခကြေးငွေအားလုံးကို ပြန်အမ်းပါမည်။ သို့သော် ဝင်ခွင့်ဗီဇာကို အသုံးမပြုပါက ၎င်း၏ သက်တမ်းကုန်ဆုံးကြောင်း အတည်ပြုပြီးဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းသို့ ဝင်ခွင့်လက်မှတ်ကို ပြန်လည်ပေးအပ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။

⑤ ဝင်ခွင့်ဗီဇာရရှိပြီးနောက် ဂျပန်သို့လာရောက်၍ ကျောင်းဝင်သော ကျောင်းသားများသည် ကျောင်းထွက်လျှင် ကျောင်းထွက်ခြင်း၊

→ ငွေပေးချေမှုများအားလုံးကို ပြန်အမ်း၍မရပါ။

⑥ ဂျပန်သို့လာရောက်ပြီးပါက စာရင်းသွင်းခြင်းမရှိပါက၊

→ ငွေပေးချေမှုများအားလုံးကို ပြန်အမ်း၍မရပါ။

ဘဝအထောက်အပံ့

အိပ်ဆောင်

အဆောင်တွင်နေထိုင်လိုသူများအတွက် ကျောင်းက အိပ်ဆောင်ပြင်ဆင်ပေးပါမည်။

အိပ်ဆောင်တွင် လူ ၃ ယောက်မှ ၆ ယောက်အထိ အိမ်တစ်အိမ် ခွဲကြသည်။

အိပ်ဆောင်ဝင်နိုင်သည့်အချိန်ကြာချိန်သည်

အိပ်ဆောင်နှင့်အခြားကုန်ကျစရိတ်များပေါ်တွင်မူတည်သော်လည်း ပျမ်းမျှအားဖြင့် 4 လခန့်ကြာပါသည်။  
တစ်လဖြစ်သည်။

အဲဒီနောက်မှာတော့ မင်းရဲ့ဘတ်ဂျက်နဲ့ ကိုက်ညီတဲ့ အိပ်ဆောင်နဲ့ မိတ်ဆက်ပေးလိုက်ပါတယ်။

အိပ်ဆောင်စရိတ်

Deposit ယန်း 30,000

အိပ်ဆောင်ကြေးနှင့် အခြားအပ်ငွေ ယန်း ၁၅၀,၀၀၀

\* ပြောင်းရွှေ့ကြေးကို နုတ်ယူပြီးနောက် လက်ကျန်ငွေများရှိပါက အာမခံငွေပြန်အမ်းပါမည်။  
(ပြောင်းလဲမှု)

\* အိပ်ဆောင်ခနှင့် အခြားအပ်ငွေများကို သင်တန်းကြေးနှင့်အတူ ကြိုတင်ပေးဆောင်ရပါမည်။

\* ကျေးဇူးပြု၍ လစဉ် utility bills နှင့် WIFI ကိုသီးခြားစီပေးဆောင်ပါ။

အိပ်ဆောင်ပေးရတယ်။

ရေခဲသေတ္တာ၊ အဝတ်လျှော်စက်၊ လေအေးပေးစက်၊ စားပွဲ၊ ကုလားထိုင်၊ ဟင်းချက်အသုံးအဆောင်၊  
ပန်းကန်ခွက်ယောက်၊ အိပ်ရာ၊ ဖုတ်အစုံ၊ Wi-Fi ကိရိယာ စသည်တို့။

ရှယ်ယာအိမ်

ကျောင်းမှ စက်ဘီးဖြင့် ၁၅ မိနစ်ခန့် အကွာတွင်ရှိသော အစုရှယ်ယာအိမ်တစ်ခုရှိသည်။ မီးဖိုချောင်၊  
ထမင်းစားခန်းနှင့် ဧည့်ခန်းတို့ကို အိမ်ဖော်များနှင့် မျှဝေထားသည်။ နိုင်ငံအသီးသီးမှ လူများသည် အတူတကွ  
နေထိုင်ကြသည်။ တစ်လလျှင် ယန်း ၃၀၀၀၀ ခန့် ကုန်ကျသည်။

တိုက်ခန်း

ပြင်ဆင်ပြီးသား တိုက်ခန်းတစ်ခန်းလျှင် ယန်း ၃၅,၀၀၀ မှ ၅၀,၀၀၀ ခန့် ကုန်ကျသည်။  
သင်ပြောင်းရွှေ့သည့်အခါ အာမခံပရီမီယံကြေး ယန်း ၅၀၀၀၀ ခန့် ကောက်ခံပါမည်။ ဆန္ဒရှိသူများကို  
ရှာဖွေပေးပါမည်။

အချိန်ပိုင်းအလုပ်

အချိန်ပိုင်းအလုပ်လုပ်ရန်အတွက် ယခင်ကနေထိုင်ခွင့်အခြေအနေအရ ခွင့်ပြုထားသည့်အရာများမှလွဲ၍ အခြားလုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန် ခွင့်ပြုချက်လိုအပ်ပါသည်။ ရယူမှုကို ပံ့ပိုးပေးမယ်။ သင့်ဘဝကို အမြန်ဆုံး တည်ငြိမ်အောင် လုပ်နိုင်စေရန် အချိန်ပိုင်း အလုပ်ရှာဖွေရေးကိုလည်း ကျွန်ုပ်တို့ ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ သို့သော် တစ်ပတ်လျှင် ၂၈ နာရီအတွင်း အလုပ်ရမည်ဟူသော စည်းကမ်းချက်ရှိသောကြောင့် အချိန်ပိုင်းအလုပ် မလုပ်နိုင်ပါ။ (အချိန်ပိုင်းအလုပ်တစ်ခုမှ ဝင်ငွေသည် တစ်လလျှင် ယန်း 80,000 မှ 100,000 ကြားရှိသည်။)

ပညာသင်ဆုငွေ

ဝင်ခွင့်အတွက် ပညာသင်ဆု

ကျောင်းမတက်မီ ဂျပန်ဘာသာစကား ကျွမ်းကျင်မှု စာမေးပွဲ (JLPT) ကို ဖြေဆိုအောင်မြင်ပြီးသူများကို အောက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ ပညာသင်ဆု ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပါသည်။

(JLPT မှလွဲ၍ အခြားစာမေးပွဲများ အရည်အချင်းမပြည့်မီပါ။)

- JLPT N2 စာမေးပွဲကြေးနှင့် ဝင်ခွင့်ကြေး (ယန်း 75,000) ကင်းလွတ်ခွင့်၊
- JLPT N3 စာမေးပွဲကြေး ကင်းလွတ်ခွင့် (ယန်း 30,000)

ဝင်ခွင့်ပြီးနောက် ပညာသင်ဆု

• ကျောင်းအုပ်ကြီး၏ဆု- ထူးချွန်သောအဆင့်များ၊ တက်ရောက်မှုနှုန်းနှင့် အတန်းသဘောထားရှိသူတို့အား ချီးမြှင့်သည်။

- 100% တက်ရောက်သူအားလုံးအား Perfect Attention Award ချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပါသည်။
- ဂျပန်ဘာသာစကားကျွမ်းကျင်မှုစာမေးပွဲ (JLPT) အောင်မြင်သောလျှောက်ထားသူများကို မက်လုံးများချီးမြှင့်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ဂျပန်ဘာသာစကားကျောင်း Kobe ဂျပန်ဘာသာစကားကျောင်း  
KOBENICHIGO Japan ACADEMY

〒661-0012  
1-20-17 Minamitsukaguchicho Amagasaki Hyogo စီရင်စု  
1-20-17 Minamitsukaguchi Amagasaki Hyogo ဂျပန်  
zip.661-0012  
တယ်လီဖုန်း ၀၆-၄၉၅၀-၉၇၄၈  
URL- <http://kobe-nichigo.jp/>

လျှောက်လွှာလမ်းညွှန်များjp-v20210112